
Adwokatura jest strażnikiem prawa, nie polityki
Adwokatura jest strażnikiem prawa, nie polityki - podkreślają adw. prof. Maciej Gutowski
oraz adw. prof. Piotr Kardas w artykule opublikowanym na łamach "Palestry". 

"Ostatnie wydarzenia na arenie politycznej wywołały ożywioną dyskusję w adwokaturze. Reakcja
środowiska adwokackiego wskazuje, jak silne emocje towarzyszą dynamicznym wydarzeniom
ostatnich tygodni. Adwokatura nie jest tu środowiskiem wyjątkowym. Podobne, mocno zabarwione
reakcje obserwować można w środowisku uniwersyteckim, sędziowskim i wielu innych grupach
profesjonalnych. To w pełni zrozumiałe" - tak zaczynają swój tekst autorzy. 

(czytaj cały artykuł)
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